
Obecné zastupiteľstvo Malé Zlievce 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Zlievciach, konaného dňa  

21. 3. 2016 o 18:00 hod.  

 

Prítomní poslanci:                podľa prezenčnej listiny  

 

Program: 

 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

3. Plnenie predchádzajúcich uznesení  

4. Schválenie VZN o zásadách  hospodárenia a nakladania s majetkom obce   

5. Voľba hlavného kontrolóra  

6. Otázky poslancov a občanov 

7. Záver 

 

Bod 1.  

Rokovanie zastupiteľstva viedol starosta, podľa programu, ktorý schválili všetci poslanci 

  

Bod 2. 

Boli určení overovatelia a zapisovateľ zápisnice  

 

Bod 3. 

Boli skontrolované nasledujúce uznesenia: 

 všetkým daňovým dlžníkom boli zaslané výzvy na zaplatenie daňového nedoplatku 

v zmysle zákona o správe daní  (daňový poriadok). Ku koncu roka 2014 si daňovú 

povinnosť nesplnilo 6 daňovníkov. 

 -boli predložené ekonomické ukazovatele prevádzky Klubbar za obdobia máj – december 

2015 a január, február 2016  

 po uvoľnení bytu po p Jaškovi sme byt prevzali komisiou, vrátane zhotovenia 

videozáznamu. Byt nebol poškodený, preto sme ho odovzdali novému nájomníkovi p 

Milanovi Ivaničovi. Tento zložil požadovanú zábezpeku a bola s ním uzavretá nájomná 

zmluva.  

 finančný príspevok za roky 2014 a 2015 bol poskytnutý na činnosť pre cirkevný zbor 

ECAV. 

 

Bod 4. 

Kvôli predaju prebytočného majetku obce sme pristúpili ku schváleniu VZN o zásadách 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce. Bližšie sme  upravili predaj pri nehnuteľnom majetku, 

pri ktorom  nie sú vysporiadané pozemky.  

 

Bod 5. 

Pán poslanec Ing. Igor Gazdík požadoval pred vykonaním voľby vysvetliť dôvod , prečo nemáme 

zapísané v zápisnici vzdanie sa funkcie hlavného kontrolóra od p. Ing. Martina Longauera. Starosta 

informoval o tom , že p. Longauer svoje vzdanie sa funkcie oznámil  e-mailom obci a poslancom. 

Následne dňa 27.11.2015 doručil toto vzdanie sa aj písomnou formou. Bolo dohodnuté, že 



v uznesení o voľbe sa táto skutočnosť ešte raz zdôrazní. V ďalšom pokračovaní tohto bodu 

poslanec Ing. Igor Gazdík navrhol vykonať voľbu hlavného kontrolóra tajným hlasovaním. Za 

tento návrh hlasovali dvaja poslanci Ing. Igor Gazdík a Erika Vanková . Tento návrh nebol 

schválený.    

 

Bod 6. 

Starosta prítomných informoval o nasledovných skutočnostiach:  

 V bývalom Kvetozeli sa vytvárajú nové pracovné miesta.  Záujemcovia sa môžu 

informovať na obecnom úrade. 

  Žiadosti  vo veci preskúmania   rozhodnutí mimo odvolacieho konania, ktoré sme podali 

na FS SR nám bolo vyhovené. Rozhodnutia o vyrubení  dane za roky 2013 a 2014 boli 

zrušené pre nesprávny výpočet základu dane. Boli vydané nové rozhodnutia a Lesy SR nám 

majú doplatiť rozdiel dane za pozemky.  

 Súťaž na letnú údržbu v objekte KS 03 Veľké Zlievce pre spoločnosť eustream a. s. už 

prebehla. Našu obec na dodanie týchto služieb nevybrali. Celá súťaž bola z pohľadu 

starostu neprehľadná. Na tento postup aj podal sťažnosť, ale nebolo nám vyhovené.  

 Pani Huďanová telefonicky žiadala o prejednanie náhrady mzdy za nevyčerpanú dovolenku 

za roky 2013 a 2014. Obecné zastupiteľstvo rozhodlo ďalej postupovať v zmysle uznesenia 

č. 53/2014 zo dňa 16.12.2014,  nakoľko finančná situácia obce nie je ideálna.   

Otázky poslancov:  

Ing. Igor Gazdík sa pýtal: 

- aké máme projekty z úradu práce, kto je tam  zamestnaný a koľko iných ľudí 

zamestnávame  

Odpoveď starostu:  

Na dobrovoľníckych prácach do 31.7 2016  sú Erika Vanková, Andrea Gazdíková, Jana Cerinová 

a Eva Černíková.  

Pracovný pomer na dobu určitú do 31.10.2016 vykonávajú Mariana Hrehová, Maroš Oláh, Vojtech 

Oláh, Peter Oláh, Pavol Kalmár, Jozef Koštiaľ a Milan Štefkovič, ktorý je dočasne 

práceneschopný. Počas tejto doby ho zastupuje Marek Oláh.  

Absolventskú prax vykonáva Pavol Toman   

Cez obec má pracovnú zmluvu  Róbert Gazdík a na dohodu o vykonaní práce je zamestnaná Anna 

Michelčíková a na skrátený pracovný úväzok 8 hodín týždenne : Slavomír Botoš, Jaroslav Hanus, 

Pavol Toman, Nikolas Šaranko, Ladislav Šaranko a Martin Švonavec.  

- ako sa obsadil uvoľnený byt  

Odpoveď starostu: 

Na základe rozhodnutia obecného zastupiteľstva bolo určené poradie. Preto som dňa 16.2.2016 

uzavrel nájomnú zmluvu s p Milanom Ivaničom. 

Pán Gazdík na základe tejto odpovede povedal, že si myslel, že byt bude pridelený pani 

Švonavcovej, nakoľko keby vedel, že to tak nebude, hlasoval by inak. Na budúce bude určite 

pozornejší.  

- chcel vedieť kto vykonáva stráženie  

Odpoveď starostu: 

Z taktických dôvodov odmietol odpovedať.  

- požadoval doplniť údaje o stave zásob v Klubbare, lebo predložené údaje sú podľa neho 

skresľujúce.  

Odpoveď starostu: 

V máji 2015 bol stav zásob vo výške 1 320 €  a ku koncu roka 1 280 €, preto podané čísla 

neskresľujú celkový výsledok. Ďalej vyzval prítomných, aby sme sa už zbytočne nezaoberali 

problematikou prevádzky Klubbar, bez návrhu na riešenie. Poslanci môžu dať návrh na zrušenie 

prevádzky, prípadne na iné zmeny.  



- aké povinnosti máme  ešte nevysporiadané  voči štátu: 

 

Odpoveď starostu : 

Na daňový úrad je potrebné uhradiť sumu 2 995 € za rok 2014 , ale čakáme na výzvu. Ostatné 

záväzky sú vyrovnané.  

- bolo by potrebné vyčistiť járky v časti Bosňa  

Odpoveď starostu: 

Táto požiadavka bude splnená, hneď ako to bude možné. Musíme však urobiť opravy na záchytných 

hrádzach, prípadne zhotovíme ešte jednu bližšie k obci.  

Pani Erika Vanková sa opýtala na neplatičov daní a navrhla, aby sa im do vyrovnania daňového 

nedoplatku nevyvážal odpad. 

Odpoveď starostu: 

Neplatičov dane nemôžeme zverejniť pokiaľ nemajú daňový nedoplatok  vo výške viac ako 160€, 

túto skutočnosť spĺňa jeden občan. Ak im nebudeme vyvážať odpad, môžu nám vznikať divoké 

skládky. Najlepšie by bolo, keby získali zamestnanie a mohli by sme im vykonať exekúciu. Druhou 

možnosťou je zriadenie záložného práva na autá, prípadne výťažok z predaja hnuteľného majetku. 

 

Otázky občanov a prítomných : 

Pani Jana Nátonová  požiadala o vyriešenie problematického železničného prejazdu smerom na 

Veľký Krtíš, nakoľko dnes ráno prichádzajúci vlak ohrozil  autobus. 

Odpoveď starostu: 

Vypracujeme písomný námet na ŽSR  a zároveň sa budeme informovať na odbore dopravy vo 

Veľkom Krtíši. Budeme požadovať vyčistenie okolia  priecestia, prípadne zlepšenie zvislého 

značenia. 

Pani Mária Gazdíková  sa pýtala či je to v poriadku, že za hlavnú kontrolórku obce bola zvolená 

Mgr. Soňa Filkusová 

Odpoveď starostu: 

Menovaná splnila všetky požadované podmienky a získala potrebný počet hlasov. Z morálneho 

pohľadu sa to môže spochybňovať, ale hlavný kontrolór podlieha právomoci obecného 

zastupiteľstva, ktoré mu aj zadáva úlohy.   

     

    

Rokovanie zastupiteľstva bolo ukončené o 20:50 hod.   
           

  

 

Uznesenia 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Zlievciach, konaného  

dňa 21. 3. 2016 o 18:00 hodine 

 

 

 

K bodu 2.                                                                                                                      9/2016 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie overovateľov zápisnice a to pani Eriku Vankovú  a pána 

Jozefa Krnáča, ako aj zapisovateľa zápisnice pána Róberta Gazdíka  

Za hlasovali 5 poslanci.  

 

 

 



K bodu 4.                                                                                                                      10/2016 

Obecné zastupiteľstvo schválilo všeobecné záväzné nariadenie o zásadách hospodárenia 

a nakladania s majetkom obce. 

Za hlasovali 5 poslanci. 

 

K bodu 5.                                                                                                                      11/2016 

Obecné zastupiteľstvo schválilo spôsob voľby hlavného kontrolóra verejným hlasovaním. 

Za hlasovali 3 poslanci: Otto Borik, Peter Šuľan  a Jozef Krnáč 

Proti hlasovali 2 poslanci: Erika Vanková a Ing. Igor Gazdík  

 

K bodu 5.                                                                                                                      12/2016 

Obecné zastupiteľstvo skonštatovalo, že prihláška Mgr. Soni Filkusovej obsahovala všetky 

požadované údaje a boli doložené všetky potrebné náležitosti.   

Za hlasovali 5 poslanci. 

 

K bodu 5.                                                                                                                      13/2016 

Obecné zastupiteľstvo schválilo úväzok pre hlavného kontrolóra obce  na 10 hodín mesačne. 

Výška platu bude v zmysle § 18c zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení . 

Za hlasovali 5 poslanci. 

 

K bodu 5.                                                                                                                      14/2016 

Obecné zastupiteľstvo  kvôli  vzdaniu sa funkcie p. Ing. Martina Longauera  zvolilo do funkcie 

hlavného kontrolóra obce pani Mgr. Soňu Filkusovú      v zmysle § 18 odsek 1  a § 18a odsek 3 

zákona  č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

Za hlasovali 3 poslanci- , Jozef Krnáč, Peter Šuľan a Otto Borik 

Proti hlasoval 1 poslankyňa - Erika Vanková  

Zdržal  sa  hlasovania – Ing. Igor Gazdík 

 

 

 

 

K bodu 5.                                                                                                                      15/2016 

Obecné zastupiteľstvo  v zmysle § 18a odsek 5  zákona  č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení určilo  

deň nástupu do práce hlavného kontrolóra obce na 1.4.2016. 

Za hlasovali 5 poslanci. 

 

 

 

Overovatelia: 

 

Erika Vanková                                                            .............................................  

 

Jozef Krnáč                                                                 ............................................. 

       

 

 

 

 

Jozef Filkus  

starosta obce 


